
	  

STYREMØTE	  NR.	  	  07/2015	  

Telefonmøte	  14.10.2015	  	  kl.	  20:00-‐21:00	  

Protokoll	  

Til	  stede:	  Arnfinn	  Paus,	  Bente	  Jonassen,	  Vibeke	  Kristensen,	  Nancy	  
Stien	  Schreiner	  ,	  Trond	  Jøran	  Pedersen,	  Alv	  Arne	  Vilhelmsen,	  Jo	  Inge	  
Øverland	  

Forfall:	  Tom	  Raaum	  (meldt)	  

Sak	  26.15	  	  
Velkommen,	  godkjenning	  protokoll	  styremøte	  06/15	  –AP	  
Forslag	  til	  vedtak	  :	  Vedtas	  Vedtas	  
	  
	  
	  

Sak	  27.15	  	  
	   	   Terminlister	  status	  –	  Grener	  
Alpint:	  Ferdig,	  mangler	  TDer.	  Ferdig,	  TDer	  kommer	  om	  kort	  tid	  	  
Langrenn:	  Nord,	  Helgeland,	  Salten.	  	  Ferdig	  	  
Hopp/Kombinert:	  Venter	  til	  den	  nasjonale	  lista	  er	  ferdig	  
	  
	  
	  
Sak	  28/15	  	  
	   	   Arrangement	  –	  status	  –	  AP,	  grenledere	  	  
• Alpint	  NNM	  i	  Mo	  i	  Rana	  (50	  årsjubileum	  27-‐28.2.2016)	  Narvik	  sl.kl	  

arrangerer	  NM	  i	  2017	  
• Hopp/Kombinert:	  HLR	  på	  Rognan	  2016	  
• Langrenn:	  HLR	  på	  Fauske	  
• Utdanning	  –	  status-‐	  Vibeke,	  Jens	  	  



• Alpint:	  T1	  kurs	  i	  Narvik	  i	  uke	  45.	  Jobber	  med	  små	  klubber	  (Sortland,	  Rana)	  
• Langrenn:	  Treningsleder	  Bodø	  og	  Svolvær.	  Ønsker	  å	  få	  i	  gang	  et	  sekunderingskurs	  ifbm	  NC	  1	  og	  2.	  Mer	  info	  

kommer.	  
• Hopp/Kombinert:	  Oppstart	  av	  kurs	  i	  Mo	  i	  Rana	  (Trener	  1)	  

Sak	  29/15	  
	  Hva	  kan	  styret	  gjøre	  for	  å	  bli	  enda	  "bedre»?	  -‐	  svært	  tema	  men	  	  kort	  
diskusjon	  20	  min	  –	  Arnfinn	  styrer	  
• Diskusjon:	  Bruk	  facebook,	  ta	  ut	  alle	  som	  har	  adresse	  Nordland	  i	  Min	  

Idrett	  -‐	  send	  epost	  vedr.	  nyhetsbrev	  månedlig.	  -‐Oppfordring	  til	  
grener	  om	  stoff	  rett	  før	  info	  går	  ut.	  

• Anlegg	  er	  svært	  viktig	  å	  få	  på	  plass	  (NTs	  plan	  er	  veldig	  bra)	  
http://www.skiforbundet.no/Documents/Krets/Nord-‐
Trøndelag/NTS%20-‐%20ANLEGGSPLAN%202011-‐2015.pdf	  	  

• Send	  over	  en	  plan	  til	  Nordland	  Idrettskrets	  på	  hvilke	  anlegg	  vi	  skal	  
prioritere.	  (alle	  grener)	  Skisse	  til	  anleggsbefaringer	  laget	  av	  Arnfinn	  -‐	  
videresendes	  til	  styret.(Jens)	  Frist:	  	  

• Vedtak	  om	  at	  dette	  skjemaet	  brukes	  og	  arkiveres.	  
• Kopi	  av	  meldinger	  om	  aktivitet	  I	  grener	  til	  leder	  og	  kretskontor.	  

• samarbeid?	  
• informasjon?	  
• deltagelse?	  
• hva	  kan	  kretskontoret	  gjøre	  annerledes?	  
• hva	  kan	  grenledere	  og	  styret	  gjøre	  annerledes/bedre?	  
	  
	  
Sak	  30/15	  Kort	  økonomistatus.	  Jens	  sendte	  epost	  før	  det	  forrige	  møtet	  –	  dette	  
er	  utgangspunktet..Jens	  leser	  opp	  utsendt	  epost.	  Søknader	  om	  penger	  
avsettingsmidler	  til	  1.11.2015	  (alle	  grener).	  Presisering	  fra	  AP:	  «klubbenes søknader 
stiles til rett grenkomité, som så legger fram sin vurdering for styret. Styret foretar en rimelig fordeling 
mellom anbefalte søknader» Vedtas på møte 4.11.2015	  
	  
	  
Sak	  31/15	  Høstmøtet	  /	  AA	  seminar.	  Status,	  høsten	  videre	  –	  sonemøter,	  tema,	  
hvem	  deltar?	  
• Jens	  har	  meldt	  på	  og	  bestilt	  flybilletter	  til	  høstmøtet	  	  
• Sonemøter	  kalles	  regionale	  høstmøter,	  styret	  møter	  

a. arrangør/TD-‐arbeid	  
b. Terminlista	  
c. Krav	  til	  utstyr?	  
d. LSV-‐luer	  info	  



e. Klubbenes	  kvarter	  
f. Andre	  saker	  

	  
	  
Sak	  32/15:	  Eventuelt	  
• 	  

	  
	  
Sak	  33/15:	  Neste	  møte	  
• telefonmøte	  4.11	  (innkomne	  søknader	  tiltakspott,	  vedtas)	  	  
• anleggsplan	  8.11	  til	  NIK	  
• julemøte	  4.12	  -‐	  Fauske?	  treffe	  styret?	  Bente	  lager	  forslag	  -‐	  styremøte	  og	  så	  julebord	  
	  

	  


